
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  02. 06. 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
Program zasadnutia:  
  

Program zasadnutia:  
1. Vyhodnotenie 38. ročníka Behu Galantou 
2. Informácia o sprievodných športových podujatiach počas GT 2022                               
3. Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“      
     z rozpočtu mesta na rok 2022 – výzva č. 1/2 
4. Rôzne 
 

Otvorenie:  

Zoltán Szelle, predseda komisie, privítal na zasadnutí komisie športu, mládeže a telesnej výchovy 

MsZ všetkých prítomných a navrhol zmenu programu nasledovne: 

 
Program zasadnutia:  
1. Informácia o projekte výstavby multifunkčnej telocvične  
2. Vyhodnotenie 38. ročníka Behu Galantou 
3. Informácia o sprievodných športových podujatiach počas GT 2022  
4. Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“      
     z rozpočtu mesta na rok 2022 – výzva č. 1/2 
5. Rôzne 
 

Komisia jednohlasne odsúhlasila navrhnutý program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 1) Informácia o projekte výstavby multifunkčnej telocvične 

 

Zoltán Szelle – požiadal Evu Vašákovú o uvedenie predmetného materiálu. 

Eva Vašáková – oboznámila prítomných s materiálom. 

Mgr. János Marsall – sa vyjadril, že ak tomu dobre chápe, tak na ZŠ Gejzu Dusíka na Severe sa 

bude realizovať projekt ľadovej plochy a zároveň aj projekt telocvične, aj keď podľa jeho 

informácií má škola dosť veľkú telocvičňu. Súhlasí so zámerom budovania športovísk, ale je tu 

otázka, či mesto bude mať na ľadovú plochu  a ďalšiu telocvičňu dostatok financií na prevádzku. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že náklady treba zohľadniť. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že vybudovanie telocvične v uvedenej lokalite je veľmi dobrý krok. Deti 

treba dostať od televízorov na športoviská. 

Mgr. János Marsall – sa informoval, že aká je predpokladaná cena výstavby. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že predpokladaná suma je 1 200 000€, z čoho má mesto spoluúčasť 

5% a ostatné bude hradené z dotácie. 

Mgr. János Marsall – sa vyjadril, že mesto má tým pádom spoluúčasť 60 000€. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že áno tak to vychádza. 

Milan Bičan – sa vyjadril, že vzhľadom na to, kde má stáť uvedená telocvičňa, nevie momentálne 

v meste ideálnejšie miesto. Je to hneď vedľa spoločnosti zabezpečujúcej vykurovanie, je tam 

trafostanica, prístupová cesta a všetky inžinierske siete. Ak by sa mala telocvičňa stavať v inej 

lokalite, napríklad za štadiónom, tak len natiahnutie inžinierskych sietí by mesto stálo viac, ako 

cena tejto haly. Ľadová plocha je menej reálna, ale táto telocvičňa by sa tam určite uživila. Lokalita 

sa rozširuje, obyvateľov v lokalite pribúda a tým pádom bude vznikať aj dopyt na športovisko 

v tejto lokalite.  

 

 



 

 

Je pravda, že sústredenie športovísk v jednej lokalite by bolo ideálnejšie riešenie, ale vzhľadom na 

to, že napríklad okolo štadióna nemá mesto pozemok, by len kúpa pozemku stála mesto obrovské 

financie, a v tejto lokalite, kde je plánovaná hala môže mať mesto za 60 000€ novú športovú halu. 

Takáto možnosť tu nebude možno už nikdy.  

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že aj územný plán potvrdzuje tvrdenie pána poslanca Milana Bičana. 

Lokalita sa rozrastá a obyvateľov na Severe a na Weste, v tesnej blízkosti plánovanej haly pribúda, 

teda takéto zariadenie tam bude potrebné.  

Milan Bičan – sa vyjadril, že vzhľadom na to, že to má byť multifunkčná hala, sa v nej bude dať 

hrať široká škála športov.  

Peter Paška – sa vyjadril, že kým sa táto hala postaví, bude v lokalite bývať cez 4000 obyvateľov.  

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že ľadová plocha bude riešená cestou zapožičania technológie od 

SZĽH zadarmo. 

Peter Paška – sa vyjadril, že športová hala, ktorú plánuje mesto postaviť v uvedenej lokalite musí 

spĺňať parametre na hranie basketbalu, volejbalu, hádzanej, florbalu, bedmintonu, tenisu a ďalších 

športov. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že na základe čoho mesto dospelo k tomu, že potrebuje ďalšiu 

telocvičňu. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že športové organizácie majú problém s obsadenosťou športovej 

haly. Tá je maximálne vyťažená a už nevie splniť všetky požiadavky klubov. 

Peter Paška – sa vyjadril, že mestom má problémy aj s rozmermi ihrísk, lebo len športová hala 

spĺňa požiadavky na rozmery ihrísk, ostatné telocvične sú malé.  

Milan Bičan – sa vyjadril, že mesto dá dotáciu klubom na šport a oni to musia minúť na prenájom 

ihrísk, ktoré nepatria pod mesto, lebo tie, čo sú pod mestom, sú malé. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že teraz nie sú žiadne merateľné dáta ohľadom vyťaženosti 

telocviční.  

Peter Paška – sa vyjadril, že na komisii výstavby sa dohodli, že spracujú informáciu o vyťaženosti 

telocviční v meste.  

Mgr. János Marsall – sa vyjadril, že podľa jeho názoru pravdepodobne nie sú všetky telocvične 

plne vyťažené.  

Milan Bičan – sa vyjadril, že vyťaženie telocvične závisí aj od jej veľkosti. On je za to, aby mal 

každý šport v meste svoje ihrisko a preto nevyužiť túto možnosť výstavby novej veľkej 

multifunkčnej telocvične by bola chyba. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že nie je proti tomu, aby sa stavali nové haly, ale treba sa pozrieť 

na ďalšie mestá, ktoré pomáhajú školám tak, že stavajú haly a športoviská v areáloch škôl. Máme 

napríklad na ZŠ Štefániková ulica areál v katastrofálnom stave a tam by takáto investícia bola 

lepšia. Je obrovský úbytok športujúcich detí.  

Peter Paška – sa vyjadril, že štát sa rozhodol mestám zobrať financie a preto je potrebné, aby 

s vytváral priestor na športovanie v krúžkoch, ktoré budú zabezpečovať kluby. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že krúžky má mať na starosti CVČ. 

Peter Paška – sa vyjadril, že CVČ nemá na to priestory, aby vedeli zabezpečiť takú širokú škálu 

krúžkov. Preto je potrebné stavať ďalšie športoviská, kde sa bude môcť ten krúžok organizovať. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že školy a CVČ majú spolupracovať. Ak štát kráti financie, 

z čoho to bude potom mesto financovať. 

Eva Vašáková – sa vyjadrila, že ak určitý čas bude v hale používaný na komerčné účely, tak sa 

určitá časť nákladov pokryje z týchto zdrojov. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že presne preto sa pýta, že aká je vyťažiteľnosť telocviční 

v meste. Z ekonomického hľadiska nie je správne pre jeden šport stavať halu. Ak potom keď mesto 

bude potrebovať financie na chod haly, bude brať úver za úverom. Budeme kvôli tomu zvyšovať 

dane? 

Peter Paška – sa vyjadril, že mesto ak bude mať dostatok priestorov, bude ešte na krúžkoch aj 

zarábať. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že ak by si mal vybrať medzi ľadovou plochou, alebo multifunkčnou 

telocvičňou, tak je naklonený skôr k výstavbe telocvične.  

 

 



 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že oba projekty sú multifunkčné, ale ľadová plocha bude v areáli 

školy a tým sa pomôže škole. Sever je betónová džungľa, nie je tam kde parkovať, kde budú mať 

obyvatelia sídliska zeleň, ak sa zlikviduje tá, čo tam je teraz? 

Peter Paška – sa vyjadril, že to čo pán poslanec Mgr. Juraj Bottka spomína ako zeleň, to nie je 

v skutočnosti zeleň ako taká, ale to sú polia, ktoré sú obhospodarované kombajnami a traktormi. 

Mesto robí to, že v tejto lokalite vystavia multifunkčnú halu a okolo nej sa vybuduje 2,5 hektára 

užitočnej oddychovej zóny so zeleňou. Miesto postavenia haly sa vybral preto, lebo zo sídliska je 

o to dopyt.  

Milan Bičan – sa vyjadril, že okolo haly pribudnú ďalšie parkoviská a zelená oddychová zóna, ak 

sa dodrží tento projekt. 

Mgr. János Marsall – sa vyjadril, že ak mesto naozaj dokáže vybudovať takúto halu za 60 000€, 

tak nie je proti tomu. 

Peter Paška – sa vyjadril, že presný termíny podania žiadosti ešte nie je známy, ale určite to najprv 

bude musieť schváliť MsZ. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 02.06.2022 

prerokovala „Informáciu o projekte výstavby multifunkčnej telocvične“. Materiál 

jednomyseľne berie na vedomie. 

 

Bod č. 2)  Vyhodnotenie 38. ročníka Behu Galantou 

 

Zoltán Szelle – navrhol, že z dôvodu neprítomnosti riaditeľa pretekov BG 2022 hlasovať za 

preloženie uvedeného bodu na nasledujúce zasadnutie Komisie ŠM a TV. 
 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante sa jednohlasne uzniesla, že       

„Vyhodnotenie 38. ročníka Behu Galantou“ sa bude prerokovávať na nasledujúcom 

zasadnutí Komisie ŠM a TV. 

 

Bod č. 3)  Informácia o sprievodných športových podujatiach počas GT 2022 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Ing. Tibor Drozda o uvedenie predmetného materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s materiálom. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 02.06.2022 

prerokovala „Informáciu o sprievodných športových podujatiach počas GT 2022“. Materiál 

jednomyseľne berie na vedomie. 

 

 

Bod č. 4)  Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“      

            z rozpočtu mesta na rok 2022 – výzva č. 1/2 

 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Ing. Tibor Drozda o uvedenie predmetného materiálu. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s materiálom. Uviedol, že žiadosť v zmysle výzvy 

podal len Tenisový klub Slovan Galanta. Žiadosť je z formálnej stránky v poriadku.  

Zoltán Szelle – po prerokovaní žiadosti požiadal členov komisie, aby hlasovali za  odporúčanie pre 

MsZ schváliť dotáciu 4 500€ pre Tenisový klub Slovan Galanta v zmysle ich žiadosti. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante v pomere 4 za a 1 sa zdržal 

 o d p o r ú č a  MsZ schváliť dotáciu 4 500€ pre Tenisový klub Slovan Galanta v zmysle ich 

žiadosti. 

 

 



 

 

Bod č. 5) Rôzne 

 

Milan Bičan – sa vyjadril, že treba po väčších akciách na štadióne myslieť na to, aby sa antukový 

ovál na štadióne ošetril tak, aby tú antuku nerozfúkaval vietor. Ďalej sa vyjadril, že už požiadal 

SŠZ, aby ovál ošetrili, čo oni veľmi promptne aj urobili.  

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že v akom štádiu sa nachádza rekonštrukcia futbalového 

ihriska na ZŠ Štefánikova ulica financovaná z dotácie zo spoločnosti Samsung a či je už pripravená 

smernica na prenájom športovej haly. 

Zoltán Szelle – navrhol, aby SŠZ pripravila na nasledujúce zasadnutie informáciu o tom, že v akom 

štádiu sa nachádza rekonštrukcia futbalového ihriska na ZŠ Štefánikova ulica financovaná z dotácie 

zo spoločnosti Samsung a či je už pripravená smernica na prenájom športovej haly. 

 

Komisia  športu,  mládeže  a telesnej  výchovy  MsZ v Galante jednohlasne požiadala 

riaditeľa SŠZ, aby na nasledujúce zasadnutie komisie predložil informáciu o stave 

rekonštrukcie futbalového ihriska na ZŠ Štefánikova ulica financovaná z dotácie zo 

spoločnosti Samsung a  smernicu na prenájom športovej haly. 

 

 

Predseda komisie sa záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť. Termín 

nasledujúceho zasadnutia sa bude konať v zmysle programu komisie. 

 

 

 

                       Zoltán Szelle v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 02.06. 2022  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd 

 

 

 

 

 

 

 


